
Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle 
Svebølle d. 2. november 2022 

 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 
Svebølle 
 
Tidspunkt: onsdag d. 2. november kl. 20.00 via teams. 
 
Mødedeltagere: Svend Profft (FM) 

Bo Tronholm Frigast (NFM)  
  Peter Bachmann Pedersen (PBP) 

Henriette Snedker Daugaard, sekretær (HSD) 
 
Afbud:   Brian Brink, kasserer (BB) 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Fremvisning af kontoudtog 
3. Opfølgning fra sidste møde og generalforsamlingen 
4. Indkomne forslag 
5. Eventuelt 

 
Ad1. 
pkt. 2 udgår grundet afbud fra kassereren. Dagsordenen godkendes.  
 
Ad2.  
Udgået grundet afbud.  
 
Ad 3. 
Opfølgning fra generalforsamling: Konstituering af bestyrelsen 
Næstformand  Bo Tronholm Frigast 
Kasserer  Brian Brink 
Bestyrelsesmedlem Peter Bachmann Pedersen 
 
Vedr. slettet ”giv et praj”: NFM sendte en mail til kommunen tilbage i maj. Sagen fremgår atter af 
kommunens liste. Link: Citizen (dw3.dk). 
 
Der blev ikke afholdt bestyrelsesmøde i forlængelse af forsamlingen.  
 
Opfølgning fra seneste møde: 
Oprettelse af ny mail til PBP er sket ved NM: gf.bestmedlem@gmail.com.  
 
Ad 4. 
Der er ikke modtaget indkomne forslag.   



Side 2 af 2 
 

 
Ad 5.  
Hjertestarter: De skulle have haft nyt batteri i oktober, men jf. batteriindikatoren er der stadig rigeligt med 
batteri på – indikatoren viser fuld (3 ud af 3 niveauer).   
FM mener, batteriet skal skiftes, hvis det foreskrives fra producenten. NFM følger op på økonomien med 
kassereren ift. indkøb og skift af batteri. FM vil gerne have en status ift. om batteriet skiftes eller ej.  
 
Etablering af fibernet: Det konstateres at der ikke er sået græs i alle rabatter, hvor der har været gravet op. 
NFM kontakter LK Fiber/Fibia for at få sået græs.  
 
FM: Der er blevet husstandsomdelt en folder vedr. fjernvarme. FM deltog i informationsmødet, hvor han 
stillede nogle kritiske spørgsmål ift. økonomien og de beregningsmetoder, der var anvendt i 
priseksemplerne. Adspurgt, blev det oplyst, at man er forpligtet til fjernvarmeselskabet i 20 år, hvis man 
tilmelder sig, men denne regel er vist ikke længere gældende – dette gør beregningerne på 
priseksemplerne upræcise.  
 
 
Næste møde: Arrangeres via mail. Mødet planlægges afholdt i januar eller februar.  
 
Mødet hæves kl. 21.00. 
 
 
 

____________________________ 
Henriette Snedker Daugaard 

sekretær 


